
 
Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: Onsdag d. 7. oktober 2020 

Tid: 19.00 – 21.00  

Sted: afd. Korskilde 

 

Tilstede: Heidi Nonbo, Anders Rostgaard Birkmann, Sine Stricker Jakobsen, Nina Lise, , Camilla 

Nerup, Charlotte Roest, Charlotte Nielsen, Rikke Næstholdt, Oscar Hansen, Catharina Specchio , 

Søren Holm Christensen og Bo Hauge Laursen.  

 

Gæst:  

Afbud: Karen Berner Skipper, Rasmus Leen Olsson, Mikkel Kærvi Christensen 

 

Fraværende:  

 

Referat: Søren Holm Christensen  

 

Dagsorden 

16.  15. min rundtur på afdelingen 

-  Gennemført 

 

17.  Godkendelse af dagsorden 

Referat:  

- Godkendt 

 

 

18. Punkter til eventuelt 

Referat:   

Ikke noget  

 

 

 

 

 



 
19. Nyt fra elevrådet  

(10 min) 

Referat:   

Korskilde:   

- Elevrådet har drøftet ordensreglerne vedr. det at man ikke må tage slik, sodavand m.m. 

med på skolen. Holdningen i elevrådet er, at der ikke skal ændres noget i de nuværende 

ordensregler.   

- Der er et forslag om flere skraldespande på afdeling Korskilde, både ude og inde. 

Forslaget bliver givet videre til serviceafdelingen som vil se på mulighederne. 

Mogenstrup:  

- Elevrådet ønsker, at der sættes ramme for, hvilke typer af spise- og drikkevare, der ikke 

måde medbringes på skolen – altså slik, chips, sodavand m.m.. Elevrådet bakker op om 

de nuværende ordensregler.  

- Elevrådet anbefaler, hvis der er klasser, der har en kageordningen, at man i stedet for har 

en ”tag med ordning”, så det også åbner op for, at man har mulighed for at tag frugt  og 

mere sunde ting med.  

 

  

 

20. Kort Nyt  

(alle / 20 min)  

Referat:  

- Fladsåskolen har ikke været ramt af hjemsendelser af elever, klasser eller personaler på 

grund af Corona.  

- Hvis en eller flere klasser pga corona bliver sendt hjem, er der nu opbygget et beredskab, 

der gør, at alle elever og lærere på skolen kan komme på Teams. I de tilfælde skal 

lærerne omkring klassen sørge for virtuel undervisning og skal minimum være i kontakt 

med eleverne to gange om dagen. I alle klasser skal der være en planlagt opdeling af 

elever i Teamsgrupper. 

- Skolen har stadigvæk stor opmærksomhed på, at alle på skolen får vasket hænder, og at 

der bliver brugt håndsprit . 

- På grund af Corona bliver motionsdag i år afviklet i årgangsteam.  

- Jan Milandt er ansat som direktør for dagtilbud og skoler, børn og unge samt kultur og 

borgerservice i Næstved Kommune. 

- navne på Skolebestyrelsens medlemmer er blevet opdateret på hjemmesiden, 

medlemmernes mail kan hvis man selv ønsker det også blive lagt på hjemmesiden. På 

hjemmesiden tilføjes en kontakt mailadresse til formanden.  

- Hele afdeling Mogenstrup bliver filtset og forventes at være færdig til sommerferien.  



 
- Skolen forsøger at få en god historie i sjællandsk om 7. og 8. årgangs erhvervspraktik. 

Årgangene har i emneuge været på besøg på forskellige (håndværksmæssige) 

arbejdspladser. Der er tale om et pilotprojekt – udviklet i samarbejde mellem 

erhvervsplaymaker Ole Hilden, CDS og Fladsåskolen ved udskolingsleder Maria 

Røndbjerg-Christensen.       

- SFO ledelsen er i gang med at lave en intro-video til kommende forældre, dette på grund 

af at corona-situationen, hvor der ikke afholdes de årlige intro-forældremøder i 

børnehaverne, som ellers afholdes inden indskrivning til skolen.  

 

 

21. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi / 15 min) 

Referat: 

- Heidi og Bo har været til FRO møde hvor 2025 målene blev gennemgået.  

- Der blev på mødet informeret om at der er for mange børn i kommunen der har lange 

fraværs forløb.  

- Der blev desuden drøftet, hvad man skal bruge FRO møde til. Ønsker fra flere af 

formændene var, at møderne også skulle bruges til mere end orientering som fx om 

økonomi.   

- Formand og næstformand er sammen med skoleleder inviteret til dialogmøde med 

børne og skoleudvalget den 17/11 2020. Der skal drøftes 2025 mål og 2020 målene skal 

evalueres. Desuden kan hver skole tag et selvvalgt emne med. Forslag om at emnet kan 

være transportudfordringerne både med busser og i forhold til cykelsti. Anders deler et 

dokument med resten af bestyrelsen, hvor man kan skrive forslag til emner ind.  

 

22. Fokuspunkt: Hvad vil vi som skole være kendt for? 

(  / 15 min) 

Referat: 

Ledelsen: I igangsættelse af proces for hvad skolen gerne vil være kendt for. Ledelsen har 

udarbejdet procesplan med inddragelse at personale, MED, elevråd og bestyrelsen, hvor 

emnet tages op skiftevis i hvert af foraerne 3 gange. Det er vigtigt at alle bliver inddraget 

i processen og får ejerskab af det endelige resultat. Forventes afsluttet medio februar.  

 

Bestyrelsens brainstorm på – ønsker til – hvad vi fx kunne være kendt for som skole: 

 

- Fablab/Makerspace Innovation 

- Digitale frontløbere 

- Være gode til at tackle ordblinde problematikken  



 
- Være kendt for at spænde vidt, så vi er gode til at udfordre og udvikle talenter og til at 

udfordre og udvikle elever der har udfordringer. Det kan være gennem et øget 

samarbejde med diverse uddannelse institutioner, som læreruddannelse, DTU eller 

andre uddannelsessteder.  

- At arbejde med evnen til at kunne omstille sig, at man uddanne sig til noget og kommer 

til at arbejdet med noget andet - innovations tanke.  

- At være den mest grønne skole eller sundhedsskole med idræt. 

- Kendt for fokus på den international dimension.  

 

 

23. Budgetstatus 

(SHC / 5 min) 

Referat:  

- Vi har pr. 30/9 2020 brugt 14,5% af budgettet.   

 

 

 

24. Status på busser, transport og trafik 

  

(5 min) 

Referat:  

- ikke noget nyt   

 

 

 

25. Orientering om forhold vedr. skolens bygninger og udenoms arealer 

(BHL/SHC – 5min) 

Referat: 

- Barakken over for Atlantis på afdeling Korskilde bliver fjernet først i det nye år.  

- Endvidere er det planen at to af de gamle bygninger på Damsvej, som ligger på skolens 

område skal fjernes.  

 

 

 

26. Genoptagelse af drøftelse vedr. seneste revidering af ordensreglerne  

(BHL / 5 min) (se bilag) 

Referat: 

- De nuværende ordensreglerne er vedtaget. Der geninformeres om gældende 

ordensregler til forældre og personale (via Aula). 

 

 



 
 

27. Drøftelse: bestyrelsens holdning til live streaming af fx forældremøder 

– Coronatiden kaster nye dilemmaer af sig. Enkelte lærere er blevet spurgt om muligheden 

for at live stream et forældremøde. Dette er kompleks ting, noget taler for, andet imod. 

Emnet er ikke pt drøftet med personalet eller i MED.  

(BHL/Rikke N – 10 min) 

Referat: 

- Punktet blev drøftet og der var en overvejende holdning i skolebestyrelsen til ikke at 

anbefale live stream fra forældremøderne.  

 

 
28. Kommunikation omkring fyringer/fratrædelser 

(Anders / 5 min) 

Referat: lukket punkt  

 

 

 

29. Eventuelt 

 

(5 min) 

Referat:  

 

 

 

30. Punkter til kommende bestyrelsesmøder  

- Ny bestyrelse – drøftelse af og ønsker til fokuspunkter, emner eller nye tiltag 

- Kvalitet på sprogundervisningen. 

- Bannerfører på det teknologiske område.  

- Hvad vil vi som skole være kendt for. 

- Talent udvikling. 

- Hvordan kan skolebestyrelsen blive bedre til at kommunikerer deres arbejde ud 

 

 

31. Lukket punkt 

 

 

 

Møderække skolebestyrelsen Fladsåskolen 



 
26/08  onsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

07/10  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

01/12  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

18/01  mandag afd. Korskilde   kl. 19-21 

04/03  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

21/04  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

08/06  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 


